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Beëdiging van Saskia Borgers, nieuwe dijkgraaf bij Waterschap Limburg, op 21 februari 2024  
 

 

Beste mensen,  

We leven in spannende tijden. Op vele terreinen. 

We hebben in ons land nu even het vergrootglas op de formatie. 

Maar de wereldwijde opgaven rondom vrede, veiligheid, natuur en klimaat wachten 

helemaal nergens op. 

Dus laten we hopen dat ze er in Den Haag gauw uitkomen! 

Want er is meer dan genoeg werk aan de winkel. 

Zeker ook als het gaat over water. 

 

Dat hebben we hier in Limburg in 2021 weer ondervonden.  

En ook de recente hoogwaters hier en in de rest van het land maken dat je weer af en 

toe je hart vast houdt.  

Onze uitdagingen op het gebied van waterveiligheid, maar zeker ook op droogte en 

waterkwaliteit zijn fors. 

Daarom ben ik blij dat er na een hectische periode in het bestuur van het Waterschap, 

nu weer continuïteit in zicht is. 

 

Ik ben Lambert Verheijen dankbaar voor de rust die hij heeft gebracht. Dankjewel! 

Want laten we wel wezen – we kunnen het ons eigenlijk niet permitteren om ons te laten 

afleiden. 

Dat voelen we allemaal. 

Ik weet dat veel Limburgers nu echt op een andere manier langs de Maas fietsen, van 

het Geuldal genieten, naar woonboten kijken, of zich ineens gaan verdiepen in zoiets als 

stuwen of sifons. 

Laten we samen goed in contact blijven met al die mensen die zich zorgen maken.  

Misschien wel meer zorgen dan voorheen. 
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Want de manier waarop we Moeder Natuur tegenkomen in onze dagelijkse levens 

verandert snel.  

Misschien wel sneller dan we weten en verwachten. 

Dus hebben we een Waterschap nodig dat op volle sterkte is en altijd paraat staat.  

In tijden van nood, maar zeker ook voor de slimme preventieve werkzaamheden die 

kunnen plaatsvinden. 

Daar rekent Limburg op en dat verdienen onze bewoners! 

Gelukkig is er nu een nieuwe dijkgraaf – nadat de benoemingsprocedure op een goede 

wijze is doorlopen.  

Waarvoor veel dank aan alle betrokkenen.  

Volgens mij mogen we meer dan tevreden zijn met de uitkomst! 

 

Met Saskia Borgers stapt er iemand bij ons binnen, die gepokt en gemazeld is in vele 

lagen van het openbaar bestuur in ons land.  

Het Waterschap zocht iemand met een open houding, een samenwerker en een 

boegbeeld.  

Iemand die de praktijk van het waterbeheer goed weet te koppelen aan de 

organisatorische en maatschappelijke ontwikkelingen die er spelen.  

Ga er maar aan staan – dat is geen misselijke optelsom! 

 

Het doet me dan ook goed, Saskia, dat je jouw stap hebt omschreven als ‘thuiskomen’. 

Want thuis is voor veel mensen een plek waar je je goed voelt, een plek waar je graag 

bent, en waar je veel voor over hebt. 

Thuis is meestal ook een plek waar je vertrouwen voelt, open bent en waar niemand zich 

groter hoeft voor te doen of zich kleiner maakt.  

Kortom – ‘thuis’ is een plek waar het beste in een mens naar boven moet komen en dat 

kunnen we goed gebruiken! 

 

Saskia, je zei het zelf al… de kracht van water brengt alles en iedereen bij elkaar. 

That’s the spirit, zou ik willen zeggen. 
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Laat je door die gedachte hier vooral een jaar of zes sturen!  

 

Beste Saskia, beste mensen, 

Ik hoop van harte dat jij…, dat wij…, dat iedereen hier vandaag verbonden wil zijn.  

Verbonden aan het gezamenlijke doel van droge voeten, veilige dorpen en steden, en 

schoon water. 

Verbonden ook, zodat alles en iedereen goed samenwerkt. 

Niet alleen in tijden van acute nood – maar continu.  

Laten we samen thuisgeven. 

Ik wens iedereen heel veel succes met deze opdracht – en Saskia: welkom trök in ’t 

zuuje!  


